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Protokół Nr 54/2009 

 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej odbytego                w 

czasie  przerwy w obradach sesji 

w dniu 28 maja  2009 r.  
 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Brygida Genca Przewodnicząca Komisji Finansowo-

Budżetowej. 

Obecnych radnych na posiedzeniu Komisji według listy obecności: 7, na 9 - osobowy skład 

komisji:               

                                       -  Genca Brygida                                                           

                                       -  Jezierski Tomasz                                             

                                       -  Tobiański Tomasz   

                                       -  Smoliński Kazimierz 

                                       -  Armatowska Renata   

                                       -  Kamińska Barbara 

                                       -  Kaffka Mirosław 

     Nieobecny                -  Roczyński Czesław         

                                       -  Urban Zbigniew            

 

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Budżetowej Brygida Genca – poinformowała, że 

komisja spotkała się w celu zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Miejskiej Tczew do projektu PRESTO. (z dnia 21.05.2009) 

 

      Uwag nie zgłoszono. 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Tczew do 

projektu PRESTO ( z dnia 21.05.2009) 

 

Przewodnicząca Komisji Finansowo-Budżetowej Brygida Genca – przedstawiła powyższy  

projekt uchwały.  

Członkowie komisji zapoznali się z dodatkowymi informacjami odnośnie przystąpienia  

Gminy Miejskiej Tczew do projektu PRESTO. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Tczew do projektu PRESTO. 

                                       w głosowaniu: za- 6, przeciw – 0, wstrz. – 1, 

                                 wstrzymała się od głosu B. Genca 

                    podczas głosowania nieobecni:  Z. Urban, Cz. Roczyński,  

 

     Uwag  nie zgłoszono  

     Wobec wyczerpania porządku obrad komisji - Przewodnicząca komisji zamknęła      

     posiedzenie komisji.  

     Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

 

 
 

 

 

 

Wytworzyła:                                                                                                   

Łucja Kussowska 


